
ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE  

VALAŠSKÉHO KUŽELKÁŘSKÉHO KLUBU VSETÍN, Z.S.  

ZE DNE 18.4.2024 

 

Zahájení členské schůze (dále jen ČS)  17:40  / ukončení  19:10   

 

1) Prezence členů - přítomni 25 členů (včetně omluvených jež předal právo hlasování nad 

18 let (aktuální stav k 31.12. :  39 členů nad 18 let)  

Tedy přítomna nad poloviční většina v souladu se stanovami / 64,1% - schůze je tedy 

usnášení schopná. Prezenční listina s podpisy dostupné u výboru spolku. 

 

2) + 3)  Záhájení schůze + program  / SCHVALOVAT 

Schůze zahájena předsedou spolku Petrem Foltýnem v 17:40 (čekání na poslední příchozí), 

přednesen program ČS a návrh předsedy schůze v osobě Petra Foltýna a navržení 

zapisovatelky ČS v osobě Dity Stratilová  

 Hlasování :  25  pro / 0 proti / zdržel se 0 

 Členská schůze schvaluje předsedu a zapisovatelku ČS dle návrhu 

 

4) Zpráva o činnosti spolku 2023  / SCHVALOVAT 

předschválena zpráva o činnosti výborem spolku byla přednesena Petrem Foltýnem včetně 

shrnutí činnosti 2023. Celá zpráva o činnosti byla k nahlédnutí na místě + bude uveřejněna 

ve zkrácené formě na webu spolku / sekce pro členy 

 Hlasování: 25 pro / 0 proti / zdržel se 0 

 Členská schůze schvaluje zprávu o činnosti spolku 2023 

 

5)  Zpráva o hospodaření + účetní uzávěrka / SCHVALOVAT 

Předseda schůze seznámil členy se stavem spolkového účtu, účetní uzávěrce 2023, 

prezentována výsledovka, příjmy, výdaje,  hospodaření 2023 skončilo se ztrátou 32.175,- 

(důvodem odpisy – pohrobek TJ) – vše předloženo k nahlédnutí. 

V rámci zprávy byli členové spolku požádání přítomní členové, aby včasně platili své členské 

příspěvky a také se snažili aktivně o získávání podpora oddílů u svých zaměstnavatelů či 

dalších zdrojů. Prezentovány získané dary a představeny podané žádosti o dotace pro činnost 

mládeže a klubu – Město Vsetín, NSA, ZL kraj. Veškeré materiály se všemi informacemi byly 

k nahlédnutí a k dispozici na místě. 

 Hlasování o schválení účetní uzávěrky za rok 2023 : 24 pro / 0 proti / zdržel se 0 



 Členská schůze schvaluje zprávu o hospodaření spolku za 2023, včetně 

účetní uzávěrky 

 

6) Rozpočet spolku 2024 / / SCHVALOVAT 

Představení návrhu vyrovnaného rozpočtu spolku pro 2024 ve výši 552 900 CZK na straně 

výdajů / na straně příjmů členské příspěvky, pronájmy kuželny, dotační programy města 

Vsetín + NSA + Zlínský kraj + sponzorské dary. Přednesen návrh na ponechání výše 

členských příspěvků 2024 dle výše roku 2023 s mírnou úpravou s ohledem na 

poplatky ČKA / návrh předložen a diskutován / nově splatnost všech členských příspěvků 

do 31.10.2024 vše v jedné platbě  / detail bude zveřejněn na webu a kuželně / zahájení 

plateb od 1.6.24 / upozornění na novou výši poplatků ČKA pro hrající členy splatné k 31.1. 

2024 !! 

 Hlasování:  pro 25  / 0 proti / zdržel se 0 

 Členská schůze schvaluje rozpočet 2024 a členské příspěvky na sezonu 2024 

 

7) Zhodnocena organizace soutěží a dosažení výsledky KS, KP, 2KLM / další pokračování 

soutěží pro přihlášení bude diskutováno na členské úrovni a výboru spolku  

a. do 30.6.2024  - A tým – sestup do 3tí ligy skončí  -  Bagari, Novosad – přihláška 

dle instrukcí ČKA 

b. do 31.7.2023 KS, KP – Foltýn / přihláška na ZKKS 

 

8) Předseda informoval o organizaci chodu kuželny, chodu spolku,  

 

Diskuze 

o Brigáda duben / květen – ořez stromů ČEZ + úklid   

o Velké brigáda začátek září – před sezonou  

o Diskutována nominace na další sezonu: 

 A - Bagári, Novosad (kapitán), Kancner, Vančura (hostování), Bělíček M, 

Hambálek, Bělíček D, 

 B - Hanzelová, Hrňa, Trochta, Plášek, Kovácz, Metelka, Spurný (kapitán), Fojtů, 

Plášek J, + Struhař (hostování) 

 C – Foltýn (kapitán), Stratilová, Hajdová, Hajda, Orság, Gottwaldová (Foltýnová 

A ???) , Navrátil  

o Návrh nových členů v rámci diskuze členské schůze   

o Podněty na opravy kuželna 

o Dále trvá úkol výboru – zpracování projektové dokumentace pro projekty tepla, elektro, 

vody, PBŘ atd. / ve výši do 200k CZK 



o Hostování členů oddílu v roce 2024-25: 

 Daniel Šefr – Valašské Meziříčí – I. liga mužů / zůstává 

 Michaela Bagari – Zlín ženy – liga / zůstává 

o Výbor žádá o aktivní šíření povědomí o kuželkářském sportu včetně snahy přivést nové 

členy především z řad dětí a mládeže. 

 Aktivní zájem o klub nezbytný – pomoc pro dozor kuželny, drobné opravy, 

úklid a jiné 

 Dále pak účast na brigádách – drobné opravy – údržba zeleně (sečen 

trávy), čištění rýn a další – dále pak velká brigáda před zahájením sezony 

o Karel Doležel sděluje že již od podzimu 2024 není schopen vykonávat údržbu drah – nutná 

náhrada nebo rozdělení činnosti mezi členy s přípravou před zápasy / čas nutný na údržbu 

4h !  (bude dále řešit VV) – žádný přímý zájemce  o činnost na schůzi se neprojevil !  

o Údržba drah – dráha 3 přední baba – v posledních zápasech neustále padá / nutná oprava 

/ Zolo do 7/22 

o Bylo projednán možná vstup nových členů dle vývoje pro přihlášení nové herní sezony / 

bude projednáno opakovaně v 9/24 / během brigády oddílu – zda je vhodné nové členy 

přibrat pro pomoc v soutežích, diskutováni byli: 

 Babák Petr ( aktuálně ValMez, zdravotní problémy) – volný hráč k přestupu (za 0,-

) od 9/24 

 Dolák Martin / aktuálně člen Jihlavy / po návratu ze zahraniční možný zájem hrát 

na Vsetíně – bude upřesněno opět v 9/24 (případný přestup za 0,-) 

 Bělíček Vlastimil – opakovaná žádost / nyní člen Přerova kde nehraje / přestup 

možný za 0,- / opět otázkou zda je nutné podpořit tým „A“ – aktuálně sestuv 2há 

liga / tento kandidát opakovaně zamítnut na VV VKK 

 Členové spolku vyjádřili požadavek na nutnost v případě nových členů aby 

obratem složili tito roční příspěvky v plné výši + ČKA poplatky a následně 

pak bude provedena registrace u ČKA a možnost nastoupit do soutěže za 

VKK 

o Podnět Petr Spurný na nákup klubového výčepního zařízení + úprava baterie bufetu za 

účelem čistění – důvodem je zvýšení atraktivity – točené pivo na zápasech /  členská 

schůze vyjádřila souhlas / bude uvolněna částka do 20.000,- z rezervního fondu pro nákup  

- detail k nákupu bude nejprve předložen VV VKK ke schválení / nákup řeší P.Spurný / do 

8/2024 

o P.Foltýn přednesl požadavek na drobné opravy kuželny / detail bude projednán na výboru 

– opravy sociálek a dále / cca do výše 50-70k k pokrytí dotací / mimo jiné odsouhlasen 

nákup 4 setů kuželek + šnůry, + koule v počtu min 12ks 

o  



o L.Oriňaková – vznesen požadavek na opravu podavače / dojezdová část / padají malé 

koule mimo podavač – hrozí zranění dětí – bude řešeno lokální opravou – opravy se ujme 

V.Kancner / do 31.8.2024 

o L.Oriňaková – vznesen podnět na využití plochy kuželny / vnější fasády směr k Bečvě pro 

umístění reklamy – bude projednáno na VV VKK 

o P.Foltýn vznesen požadavek na údržbu zeleně – zda se někdo dobrovolně ujme v rámci 

brigády – Dan Bělíček nabídl pomoc – sekání kroviňákem 3x-4x za jaro až podzim / spolek 

uhradí náklady na provoz kroviňáku 

o P.Foltýn – oznámil že cca 1 nebo 2 týden září bude klasicky organizována brigáda členů 

– příprava před sezonou 

o P.Foltýn vznesl připomínku k stavu tiskáren – prověřit možnosti řešení / dráha 1 již špatné 

zapínání 

 PF ověří poptávkou náhrady u JaR / Daníčka  - poté předlož na VV VKK 

 Zolo + Jura Dolák prověří možnost sehnat starší kalkulačky s tiskem abychom měli 

náhradí – second apod   - info na VV VKK 

o M.Kubík vznesl připomínku k chování Teodora Marenčáka při ligových zápasech poslední 

sezony ( vulgarity, vstup na hrací plochu, mlácení do skleněné výplně nad hernou) - v nové 

sezoně bude vedoucím družstva upozorněn že přítomnost bude možná jen ve střízlivém 

stavu jinak bude vykázán z prostor kuželny / nebudeme mu poskytováno žádné 

občerstvení s okamžitou platností / v případě neposlechnutí přivolat městkou policii – 

vykázat ze soukromého objektu a pozemku. 

 

o Schůze ukončena 19:10  

 

Děkujeme všem za účast. 

 

Zapsala dne 18.4.2024 Stratilová Dita 

Verifikoval a schválil, 21.4.2024  Petr Foltýn  

 

Zápis schůze byl schválen výborem klubu emailem k 21.4.2024 + uveřejněn na webu. 


